
PROTOKOŁ Nr XXXIV/2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

odbytej w dniu 11 maja  2009r. 

 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 15 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

Pan Przewodniczący na wniosek Pana Burmistrza poprosił o wprowadzenie do 

porządku obrad omawianego na wspólnym posiedzeniu Komisji RM projektu uchwały 

w sprawie udostępnienia na potrzeby ogółu społeczności lokalnej kompleksu boisk 

wielofunkcyjnych znajdujących się przy Zespole Szkół Publicznych w Niekłaniu 

Wielkim. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie poparli wniosek Pana Przewodniczącego            

i powyższy projekt uchwały został wprowadzony do punktu 7 podpunkt „c”. 

 

 Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.   Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3.   Przyjęcie protokołu z  XXXIII sesji. 

4.  Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5.  Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6.  Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) uzupełnienia sieci publicznych przedszkoli przez utworzenie i organizację placówki    

     wychowania  przedszkolnego w formie zespołu wychowania przedszkolnego w  

     Krasnej. 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 

c)  udostępnienia na potrzeby ogółu społeczności lokalnej kompleksu boisk  
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    wielofunkcyjnych znajdujących się przy Zespole Szkół Publicznych w Niekłaniu    

    Wielkim. 

8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

9.  Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji.  

Radni do proponowanego porządku obrad uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do sporządzonego protokołu z 

poprzedniej sesji. 

Uwag do protokołu nie było. Radni w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”  przyjęli 

protokoł z XXXIII sesji Rady Miejskiej. 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu). 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał „Informację o działalności międzysesyjnej”. 

( Informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt 6. 

Interpelacji i zapytań nie było. 

Ad pkt 7 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uzupełnienia sieci 

publicznych przedszkoli przez utworzenie i organizację placówki wychowania  

przedszkolnego w formie zespołu wychowania przedszkolnego w Krasnej. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXXIV/202/2009 w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXXIV/203/2009 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 7 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udostępnienia na potrzeby 

ogółu społeczności lokalnej kompleksu boisk wielofunkcyjnych znajdujących się przy 

Zespole Szkół Publicznych w Niekłaniu    Wielkim. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXXIV/204/2009 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 8. 

Odpowiedzi nie było, ponieważ pytań nie było. 

Ad pkt 9. 

Sprawy różne: 

Radna Agnieszka Jedynak – poprosiła Pana Burmistrza o monitorowanie wykonania 

chodników w Hucisku. 

Pan Burmistrz – odpowiedział, że jutro o godz. 11-tej będzie spotkanie z Dyrekcją 

ZDP na którym zostaną omówione sprawy chodników i dróg powiatowych. Być może 

w dniu jutrzejszym będzie miał pełną informację. 

Radna Iwona Makowska – odczytała podziękowanie złożone przez Panią sołtys 

Komorowa Anetę Gonciarz dla Pana Burmistrza i Radnych i pracowników Urzędu za 

pozytywne rozwiązanie sprawy przedszkola w Krasnej. 

Ponadto podziękowała mieszkańcom, Pani Przedszkolance, która przez 4 m-ce 

pracowała bez wynagrodzenia oraz księdzu kanonikowi z Krasnej za wszelką pomoc. 

Pan Przewodniczący odczytał: 

- zaproszenie dla radnych na spotkanie z Radą Rodziców w Przedszkolu. 

 

Ad pkt 10. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie sesji 

dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokołowała:                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                       Stanisław Pietras 

 


